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TREŚĆ INTERPELACJI: 
W związku z potrąceniami wynagrodzeń zasadniczych wraz z dodatkami pracownikom 
placówek oświatowych Gminy Szydłowiec, którzy strajkowali w okresie od 8 - 27 
kwietnia wnoszę ponownie o udostępnienie informacji o całkowitej kwocie odliczenia 
wynagrodzeń strajkującym legalnie nauczycielom w miesiącu kwietniu br. w Gminie 
Szydłowiec.  
 
 ODPOWIEDŹ: 
Wysokość odliczenia z tytułu udziału w strajku pracowników pedagogicznych w dniach  
8-27 kwietnia  2019 r. to kwota 144.412,69 zł. 
 
TREŚĆ INTERPELACJI: 
W związku z porośniętymi trawami i chwastami na boiskach do piłki plażowej na 
terenie szydłowieckiego Zalewu oraz zabrudzoną śmieciami linią brzegową Zalewu 
szczególnie od strony jazu wzdłuż kamiennych wzmocnień wałów m. in. butelkami 
plastikowymi wnoszę o usunięcie w/w roślinności i odpadów przez odpowiednie 
służby komunalne.  
 
ODPOWIEDŹ: 
Teren wokół zalewu oraz linia brzegowa zalewu zostały posprzątane. 
  
TREŚĆ INTERPELACJI: 
Na jakim etapie realizacji jest Uchwała Nr 167/XXV/2016 z dnia 28.10.2016 r. Rady  
Miejskiej w Szydłowcu w kontekście działalności Stowarzyszenia Gmin i Powiatu  
Szydłowieckiego?  
 
ODPOWIEDŹ: 
Czynności związane z rejestracją Stowarzyszenia będą możliwe po podjęciu uchwał  
o utworzeniu i przystąpieniu do Stowarzyszenia oraz wyznaczeniu przedstawicieli  
w Stowarzyszeniu przez gminy, które ich do tej pory nie podjęły, lub które muszą 
dokonać zmiany w podjętych wcześniej uchwałach.  
 



TREŚĆ INTERPELACJI: 
W związku z kolejnym etapem reformy związanym z ostateczną likwidacją gimnazjów  
przypominam o konieczności ustalenia nowej sieci szkół poprzez uchwały Rad Gmin  
w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół. Wnoszę o podjęcie prac związanych  
z ustaleniem nowej sieci szkół na rok szkolny 2020/2021.  
 
ODPOWIEDŹ: 
W dniu 27 marca 2017r. na podstawie art. 210 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. 
Przepisy wprowadzające ustawę - Prawo oświatowe została podjęta przez Radę Miejską 
w Szydłowcu Uchwała Nr XXXII/205/17 w sprawie dostosowania sieci szkół 
podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego. W załączniku 3 do niniejszej 
uchwały określono projekt planu sieci publicznych ośmioletnich szkół podstawowych 
prowadzonych przez Gminę Szydłowiec, a także granice obwodów tych publicznych 
ośmioletnich szkół podstawowych od dnia 1 września 2019 r.  Nowelizacja przepisów 
prawa wprowadzona ustawą z dnia 22 listopada 2018 r. o zmianie ustawy – Prawo 
oświatowe, ustawy o systemie oświaty oraz niektórych innych ustaw w art. 81 mówi  
o utracie mocy uchwał podjętych na podstawie ww. przepisów. W obecnym stanie 
prawnym do ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych 
przez gminę i określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych  
na okres od dnia 1 września 2019 r. stosuje się przepisy art. 39 ustawy – Prawo 
oświatowe, w brzmieniu nadanym listopadową nowelizacją. Wobec powyższego rady 
gmin zobowiązane są do podjęcia uchwał w sprawie ustalenia planu sieci publicznych 
szkół podstawowych i określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych od 
dnia 1 września 2019 r. na podstawie aktualnie obowiązujących przepisów prawa. 
Przygotowany przedmiotowy projekt uchwały nie wnosi zmian w obecnej sieci 
publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Szydłowiec, a także zmian 
granic obwodów tych publicznych szkół podstawowych od dnia 1 września 2019r. 
Projekt został pozytywnie zaopiniowany przez Mazowieckiego Kuratora Oświaty  
i w najbliższym czasie zostanie przekazany Radzie Miejskiej w Szydłowcu celem 
procedowania. Uchwała zostanie podjęta w ustawowym terminie, zgodnie z informacją 
przekazana na Prezydium Rady Miejskiej w Szydłowcu w dniu 17.05.2019 r. 
 
TREŚĆ INTERPELACJI: 
Wnoszę o zmianę zapisów w Uchwale Nr XXXII/208/17 Rady Miejskiej w Szydłowcu  
z dnia 27 marca 2017 r.  tj. w § 3 ust. 2 pkt b o następującej treści:  

„b) medalistom i zawodnikom z miejsc punktowanych 4-8 Mistrzostw Polski 
dyscyplin znajdujących się w wykazie polskiego związku sportowego oraz medalistom  
i zawodnikom z miejsc punktowanych 4-6 Mazowieckich Igrzysk Młodzieży Szkolnej."  
 
ODPOWIEDŹ: 
Zostanie przygotowany  projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXII/208/17 Rady 
Miejskiej w Szydłowcu z dnia 27 marca 2017 r. w sprawie przyjęcia lokalnego programu 
wspierania edukacji uzdolnionych uczniów szkół podstawowych prowadzonych przez 
Gminę Szydłowiec uwzględniający m.in. powyższy wniosek. 



 
 
TREŚĆ INTERPELACJI: 
Wnoszę o rozpoczęcie wspólnych prac Dyrektorów szydłowieckich placówek 
oświatowych dotyczące sporządzenia jednolitego Regulaminu norm przydziału odzieży  
i obuwia roboczego dla nauczycieli i pracowników administracyjno - obsługowych dla 
poszczególnych stanowisk pracy w Gminie Szydłowiec w tym określenie zakresu 
wyposażenia (asortymentu) i przewidywanego okresu używalności.  
 
ODPOWIEDŹ: 
Pracodawca, a w przypadku placówki oświatowej dyrektor, który jest kierownikiem 
zakładu pracy jest zobowiązany ustalić rodzaje środków ochrony indywidualnej oraz 
odzieży i obuwia roboczego dla podległych mu pracowników. Brak jest podstawy 
prawnej do opracowania przez dyrektorów wspólnego, jednolitego regulaminu norm 
przydziału odzieży i obuwia roboczego dla nauczycieli i pracowników administracyjno – 
obsługowych w Gminie Szydłowiec. Jednakże w trosce o równe traktowanie 
pracowników, dyrektorzy placówek oświatowych dostosowali  regulaminy w ten 
sposób, że wprowadzili taki sam dla poszczególnych stanowisk pracy asortyment 
środków ochrony indywidualnej oraz odzieży i obuwia roboczego w tym okres 
użytkowania oraz jednakowe kwoty ekwiwalentów. Niektóre z jednostek oświatowych 
Gminy Szydłowiec wprowadziło już w życie nowe regulaminy, natomiast pozostałe są na 
etapie wprowadzania. 
 
TREŚĆ INTERPELACJI:      
Na jakim etapie procedowania są tegoroczne zadania budżetowe:  
- modernizacja chodników ok 40 m długości przy ulicy Ogrodowej tj. naprzeciwko 
budynku WTZ i po drugiej stronie  parkingu na  terenie Parku  Radziwiłłowskiego?  
- budowa stadionu MKS "Szydłowianka" przy ul. Targowej (czy odbiór budynku 
nastąpi w przyjętym terminie)?  
 
ODPOWIEDŹ: 
Zadanie polegające na modernizacji chodnika przy ul. Ogrodowej będzie realizowane  
w ramach remontów bieżących, po zakończeniu realizacji zadań inwestycyjnych.  
Termin zakończenia budowy budynku zaplecza sportowego MKS „Szydłowianka”, 
zgodnie z aneksem nr 1 do umowy, został ustalony na dzień 28.06.2019 r. Obecnie 
trwają tam prace budowlane. 
 
TREŚĆ INTERPELACJI: 
Wnoszę ponownie o rozpoczęcie prac nad nowelizacją uchwały Nr 268/XLIV/14 Rady 
Miejskiej w Szydłowcu z dnia 30 października 2014 r. tj. § 2 ust. 2 (wydłużenie terminu 
do 21 dni) oraz zmiany podstawy prawnej ww. uchwale.  
 
 
 



ODPOWIEDŹ: 
Terminy zawarte w obecnej uchwale są na tyle elastyczne, aby w terminie, do  
31 grudnia, podjąć uchwałę budżetową. Zachodzi duże prawdopodobieństwo, iż po 
wydłużeniu do 21 dni, terminu wydania opinii przez Komisje o projekcie uchwały 
budżetowej, zabraknie dni roboczych do prac nad uchwalą. Ponadto kolejny czas okresu 
świątecznego skraca możliwości prac nad wniesionymi poprawkami do projektu 
uchwały.   
Obecna uchwała Proponowane zmiany Uwagi 
15.XI Przedłożenie uchwały RM 15.XI Przedłożenie uchwały RM  
30.IX Przedstawienie opinii na 

piśmie Kom.Budżetu 
7.XII Przedstawienie opinii na 

piśmie Kom.Budżetu 
Zmiana + 7 dni 

7.XII Komisja Budżetu przedstawia 
wydaje ostateczną opinię   
i przedstawia ją Burmistrzowi  

14.XII Komisja Budżetu 
przedstawia wydaje 
ostateczną opinię   
i przedstawia ją 
Burmistrzowi  

Brak określenia 
terminu w uchwale,  
w jakim czasie 
Komisja Budżetu 
wydaje opinię. 
Przyjęto umowny 
termin w ciągu 7 dni  

14.XII Burmistrz przedkłada RM 
projekt z poprawkami 

21.XII Burmistrz przedkłada RM 
projekt z poprawkami 

 

 
Powyższe zestawienie przedstawia różnice pomiędzy obowiązującą uchwałą,                                                     
a wnioskowanymi zmianami. Proponuje się przedstawienie powyższego zestawienia 
Radzie Miejskiej w Szydłowcu i w przypadku akceptacji dokonane zostaną stosowne 
zmiany. 
 
TREŚĆ INTERPELACJI: 
Wnoszę o informacje dotyczące możliwości (chęci) podpisania przygotowanego zgodnie 
z obowiązującym prawem (tj. Ustawie o rozwiązywaniu sporów zbiorowych) 
porozumienia postrajkowego z ZNP przez Dyrektorów poszczególnych placówek 
oświatowych uczestniczących w sporze zbiorowym na terenie gminy Szydłowiec 
(wnoszę o odpowiedź imienną z każdej placówki oświatowej naszej Gminy). 
 
ODPOWIEDŹ: 
Dyrektorzy poszczególnych placówek oświatowych w odpowiedzi na powyższą 
interpelację oświadczyli, że podtrzymują stanowisko wypracowane podczas spotkań  
z 22 maja b.r. oraz 10 czerwca b.r. odnoszących się do ogólnopolskiego strajku 
pracowników oświaty odbywającego się w dniach 08.04.2019 r. – 25.04.2019 r. 
 
 
 
       Z poważaniem 
 
 

Burmistrz Szydłowca 
/-/ Artur Ludew 


